
Protokół z posiedzenia Komisji Samorządu Terytorialnego w dniu 
24 października 2005 roku 

 
 
 
W dniu 24 października odbyło się posiedzenie Komisji Samorządu 
Terytorialnego. 
 
Komisja obradowała w g przyjętego porządku obrad: 
 

1. Stan bezpieczeństwa przeciwpożarowego i cywilnego na terenie 
województwa świętokrzyskiego. 

2. Udział WUP w realizacji zadań w zakresie międzynarodowego 
pośrednictwa pracy w województwie świętokrzyskim. 

3. Aktualny stan prac w zakresie zabezpieczenia przeciwpowodziowego i 
zapobiegania klęskom żywiołowym. 

 
Lista radnych i przybyłych gości w załączeniu. 
 
Przewodniczący Komisji przywitał przybył radnych-członków komisji oraz 
zaproszonych gości i rozpoczął obrady. 
 
W punkcie 1 referentami byli Arkadiusz Pawełczyk Wojewódzki Komendant 
Policji oraz Panowie Zbigniew Łuszczak i Bartłomiej Idzik z Komendy 
wojewódzkiej PSP w Kielcach. 
Komendant Policji  swą wypowiedzią uzupełnił  materiał przygotowany przez 
Komendę Policji.  Stwierdził, że analiza danych statystycznych pozwala 
zauważyć spadek dynamiki przestępstw. Ponadto dodał , iż policja prowadzi 
badania w naszym województwie ( jako jedynym w Polsce) –diagnoza 
społeczna. Daje ona możliwość przyjrzenia się i oceny wszystkich działań 
policji, jak również zaufania społecznego. Policja świętokrzyska ma  duże 
poparcie społeczeństwa i w kraju jest dobrze oceniana. Wyjaśnił również 
radnym z czego składa się sukces policji.  
 
Radni sejmiku z wielkim zainteresowaniem i aplauzem przyjęli informacje do 
wiadomości. 
Przewodniczący Komisji przekazał w imieniu członków komisji wyrazy uznania 
dla policji i podziękowania dla pracy policji. 
 
W drugiej części punktu 1 radni mieli prezentację multimedialną przygotowaną 
przez Wojewódzką Komendę PSP w Kielcach dotyczącą stanu bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego w naszym województwie. I tu również radni mogli 
zapoznać się z organizacją i funkcjonowaniem Krajowego Systemu Ratowniczo 
- Gaśniczego, zobaczyć bazę lokalową jednostek organizacyjnych PSP 



województwa, dowiedzieć się na temat stanu wyposażenia w sprzęt ratowniczo - 
gaśniczy jednostek PSP. 
 
Po obejrzeniu prezentacji Komisja przyjęła informacje do akceptującej 
wiadomości. 
 
 
Punkt 2 dotyczący funkcjonowania międzynarodowego pośrednictwa pracy w 
województwie świętokrzyskim zreferował Cezary Mielczarz zastępca dyrektora 
WUP. W swej wypowiedzi Pan dyrektor stwierdził, iż WUP realizuje zadania 
ustawowe wynikające z prawa swobodnego przepływu pracowników miedzy 
państwami oraz zadania wynikające z umów międzynarodowych w zakresie 
kierownika polskich obywateli do pracy za granicą , jak również udziału w 
Europejskich Służbach Zatrudnienia EURES. 
Szczegółowo objaśnił na jakich zasadach i na jakie okresy czasu mogą 
wyjeżdżać obywatele polscy do prac  za granicą, czy to sezonowych czy w 
przypadku zatrudnień długoterminowych. Poza tym dokładnie wyjaśnił na czym 
polega działalność Europejskich Służb Zatrudnienia EURES.  
 
Po wysłuchaniu i dyskusji radni przyjęli informację na temat funkcjonowania 
międzynarodowego pośrednictwa pracy w województwie świętokrzyskim do 
akceptującej wiadomości. 
 
Punkt 3 dotyczący informacji o aktualnym stanie prac w zakresie 
zabezpieczenia przeciwpowodziowego i zapobiegania klęskom żywiołowym 
przedstawił Janusz Kubiakowski Dyrektor Świętokrzyskiego zarządu Melioracji 
i Gospodarki Wodnej.  Pan Dyrektor w sposób klarowny przedstawił jakie są 
poszczególne etapy prac prowadzonych na wałach rzek Wisły i Trześniawki 
oraz o poniesionych na ten cel kosztach. Ponadto radni dowiedzieli się o planach 
realizacji inwestycji infrastrukturalnych przy zbiorniku Borków. 
 
Radni po krótkiej dyskusji, w której były poruszane kwestie zabezpieczeń 
przeciwpowodziowych w poszczególnych gminach i o ich kosztach przyjęli 
informację do akceptującej wiadomości. 
  
 
Przewodniczący Komisji zakończył obrady. 
 
 
                                                                              Eugeniusz Cichoń 
 
 
                                                                          Przewodniczący Komisji 
 
Protokół przygotowała: 
Cecylia Polańska 


